
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-207028 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 9-12 agendapunt 8.1 

Herfstnota 2019 

Datum waarop de vraag is gesteld 2 december 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  pag. 1/2:  dotatie dubieuze debiteuren: € 46.000 nadeel, de voorziening hiervoor wordt 

daarmee opgehoogd.   

  

Ik heb eens teruggekeken naar vorige jaren:   

  

In de herfstnota 2018 staat voor deze post € 45.000 extra (voorziening hoger).  

In 2017 staat er niets. 

In 2016 staat er maar liefst € 136.000 !  

In 2015 niets. 

In 2014 staat er een ophoging voorziening met € 77.000.  

 

Er komt, niet elk jaar, maar wel regelmatig, steeds een fors bedrag bij.   

 

Hoeveel zit er dan in die voorziening?  Hoe werkt dit systeem? 

antwoord  Er zijn 2 voorzieningen t.w. Voorziening algemene dienst en voorziening 

belastingdebiteuren. 

Het saldo van de voorziening debiteuren algemene dienst bedroeg per 1-1-2019 

€ 229.700,- Hiervan is in 2019 een bedrag van € 34.200, wegens oninbaarheid afgeboekt. 

Ten tijde van het samenstellen van de herfstnota bedroeg het saldo dus € 195.500,-. Uit 

de berekening volgt dat het saldo van deze voorziening € 190.000,- moet bedragen, een 

voordeel dus van € 5.000,-. 

Het saldo van de voorziening belastingdebiteuren bedroeg per 1-1-2019 € 139.200,-. 

Hiervan is in 2019 een bedrag van € 28.500,- wegens oninbaarheid afgeboekt. Ten tijde 

van het samenstellen van de herfstnota bedroeg het saldo dus € 110.700,-. Uit de 

berekening volgt dat het saldo van deze voorziening € 162.700,- moet bedragen, een 

nadeel dus van € 51.000,-. Per saldo voor deze 2 voorzieningen dus een nadeel van 

€ 46.000,-. 

 



 

 

De hoogte van de voorziening wordt beïnvloed door de ouderdom van de vorderingen en 

de afschrijvingen. Hoe ouder de niet geïncasseerde vordering, hoe groter het 

percentage wat we voorzien. En hoe hoger het afschrijvingsbedrag hoe meer we moeten 

doteren, omdat we niet voor 100% voorzien. 

2. Wat zijn dit voor vorderingen? Graag enige specificatie (uiteraard anoniem). Zijn het 

openstaande belastingaanslagen, subsidies die moeten worden terugbetaald, 

kwijtgescholden lening, vorderingen bijstand? Enz. 

Antwoord De vorderingen debiteuren algemene dienst betreffen huren, leges, pacht, 

dwangsommen en rente en aflossing verstrekte geldleningen. 

De vorderingen belastingdebiteuren betreffen de belastingaanslagen over de afgelopen 

jaren. Het betreft hier géén vorderingen op bijstandsdebiteuren, deze liggen bij 

WerkSaam. 

3. Wat voor beleid voeren wij hierop, wat zijn de criteria om af te boeken?  Omdat dit 

zeer regelmatig en in een flinke omvang terugkeert, willen wij hierin graag meer 

inzicht. 

Antwoord Wij schrijven een vordering af als: 

- De vordering in de WSNP terecht komt. 

- Bij faillissement. 

- De deurwaarder aangeeft geen verhaalmogelijkheid meer te zien. 

- De debiteur is vertrokken zonder dat we weten waarheen. 

 

4. pag. 5: uitstel renovatie Westerhavensluis:  Hoe komt het dat dit is uitgesteld, hoeft het 

achteraf gezien echt nog niet of is het werk doorgeschoven vanwege bezuiniging? 

Antwoord De renovatie van de sluis is uitgesteld naar het najaar van 2020. Dit na overleg met 

gebruikers en ondernemers aan het Overlekerkanaal – Medemblik. 

5. pag 5:  investeringskredieten riolering :  eind 2019 wordt de kostendekkingsberekening 

geactualiseerd.  Het is nu eind 2019. Wanneer kunnen wij die actualisatie tegemoet 

zien? 

Antwoord De kostendekkingsberekening heeft vertraging opgelopen. We voeren de berekening in 

het voorjaar van 2020 uit. De resultaten betrekken we in de kadernota. 

6. pag. 6: contractbeheer, het onderzoek is nog niet afgerond (was wel een aanbeveling 

van de accountant) zodat het grootste deel van het bedrag naar volgend jaar gaat.  

Ik zie op blz. 12 dat beoordeling van alle langlopende contracten nog niet is begonnen. 

(Staat op rood).  

Hoe staat het nu met het onderzoek? Komt het op tijd af? 

Antwoord Het onderzoek zoals genoemd op pagina 6 gaat over een analyse en advies hoe we het 

contractbeheer en contractmanagement binnen de organisatie moeten organiseren. Dit 

is gestart en loopt door in 2020. De verwachting is dat dit advies in het eerste kwartaal 

van 2020 wordt opgeleverd. 

 

Het beoordelen van langlopende contracten komt voort uit het 

rechtmatigheidsvraagstuk vanuit de controle van de jaarrekening. Wij verwachten nog 

dit jaar een oordeel van een aanbestedingsspecialist hierover. Pas daarna beoordelen 



 

 

wij wanneer we de beoordeling van de langlopende contracten oppakken. 

 

 


